
 

 

Протокол № 9 

 
Постійної комісії ради з питань житлово-комунального господарства, 

будівництва, архітектури, екології, довкілля, транспорту та зв’язку. 

 
                                                                              від «23» лютого 2021 р. 

ПРИСУТНІ: 
Голова постійної комісії Р.Шагала 

Секретар комісії М.Тяжкун 

 

Члени комісії: А.Петруняк, Б.Звір. 

 

Відсутні: О.Майданюк. 

Запрошені: Т.Бачинський- керівник відділу економіки, О.Савран- начальник 

фінансового управління Дрогобицької міської ради, І.Хом'як- директор КП 

«Дрогобичтеплоенерго» ДМР. 

 

                                  ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 
1. Про затвердження передавального акту Долішньолужецької сільської ради. 

2. Про затвердження передавального акту Бистрицької сільської ради.  

3. Про затвердження передавального акту Болехівської сільської ради.  

4. Про затвердження передавального акту Броницької сільської ради. 

5. Про затвердження передавального акту Волянської сільської ради. 

6. Про затвердження передавального акту Верхньогаївської  сільської ради. 

7. Про затвердження передавального акту Дережицької  сільської ради. 

8. Про затвердження передавального акту Лішнянської  сільської ради. 

9. Про затвердження передавального акту Медвежанської  сільської ради. 

10. Про затвердження передавального акту Михайлевицької  сільської ради. 

11. Про затвердження передавального акту Нижньогаївської сільської ради. 

12. Про затвердження передавального акту Почаєвицької сільської ради. 

13. Про затвердження передавального акту Рихтицької  сільської ради. 

14. Про затвердження передавального акту Снятинської  сільської ради. 

15. Про затвердження передавального акту Стебницької  сільської ради. 

16. Про затвердження передавального акту Ступницької  сільської ради. 

17. Про затвердження передавального акту Унятицької  сільської ради. 

18. Про затвердження передавального акту Добрівлянської  сільської ради. 

19. Про затвердження передавального акту Нагуєвицької  сільської ради. 

20. Про затвердження передавального акту Раневицької  сільської ради. 

 

 

 



 

 

21.Про зміну найменування підприємства та затвердження нової редакції 

статуту. 

22.Про комісію по координації  дорожнього руху на території Дрогобицької 

міської територіальної громади. 

23.Про затвердження Програми соціально-економічного та культурного 

розвитку Дрогобицької міської територіальної громади на 2021 рік. 

24.Звернення міському голові Я.Кучмі що до встановлення нового розміру 

кошторисної заробітної плати . 

 25.Обговорення що до  виявлення бажання комісії заслухати інформацію від В. 

Суди про роботу СМУ, фінансово-економічних показників господарської 

діяльності. 

 

        1.Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Долішньолужецької сільської ради. 

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

 Голосували: 

 «за»- 4 

 Вирішили: рекомендувати раді. 

 

      2.Слухали: Про необхідність  затвердження передавального акту 

Бистрицької сільської ради.  

 Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

Голосували: 

«за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

       3.Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Болехівської сільської ради. 

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

       4.Слухали: Про необхідність  затвердження передавального акту 

Броницької сільської ради.  

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

 

 

 



 

 

Голосували: 

 «за»- 4 

 Вирішили: рекомендувати раді. 

 

       5.Слухали: Про затвердження передавального акту Волянської сільської 

ради. 

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

Голосували: 

 «за»- 4 

 Вирішили: рекомендувати раді. 

 

       6.Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Верхньогаївської сільської ради. 

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

 

       7.Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Дережицької  сільської ради.  

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

 Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

     8. Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Лішнянської  сільської ради. 

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

Виступив: Р.Шагала і зазначив, що згідно акту передачі КП «Водоканал» 

зобов’язують до прийняття «Biotal». Даний комплекс очистки стічних вод за 

оцінкою спеціалістів КП не виконує своїх функціональних призначень і в 

цілому не відноситься до основного виду діяльності КП. 

Вирішили: комісія розглянувши клопотання КП «Водоканал», просить 

міського голову Я.Кучму включити на наступне пленарне засідання питання 

про списання з балансу КП та передбачити кошти для ліквідації цього обєкту. 

 

       



 

 

    9. Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Медвежанської  сільської ради. 

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

Голосували: 

«за»- 4 

Вирішили:  рекомендувати раді.   

 

 

   10.Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Михайлевицької  сільської ради. 

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради.  

Голосували: 

«за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді.   

 

   11.Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Нижньогаївської сільської ради.  

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

 Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

   12.Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Почаєвицької сільської ради.  

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

 Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

   13.Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Рихтицької сільської ради.  

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

 

 

 

 

 



 

 

 Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

   14.Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Снятинської  сільської ради.  

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

 Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

  15.Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Стебницької  сільської ради.  

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

 Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

  16.Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Ступницької сільської ради.  

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

 Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

 17.Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Унятицької  сільської ради.  

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

 Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

18.Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Добрівлянської    сільської ради.  

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

 

 



 

 

 Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

19.Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Нагуєвицької сільської ради.  

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

 Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

20.Слухали: Про необхідність затвердження передавального акту 

Раневицької  сільської ради.  

Доповідач: О.Савран- начальник фінансового управління Дрогобицької 

міської ради. 

 Вирішили: комісія розглянувши клопотання КП «Водоканал» просить 

міського голову Я.Кучму включити на наступне пленарне засідання питання 

про списання з балансу КП даного каналізаційного колектора, оскільки 

транспортування стічних вод даного населеного пункту не відбувається до 

районних каналізаційних споруд і не відноситься до осеновного виду діяльності 

підприємства. 

 

21.Слухали: Про зміну найменування підприємства та затвердження нової 

редакції статуту. 

Доповідач: І.Хом'як- директор КП «Дрогобичтеплоенерго» ДМР. 

 Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

22.Слухали: Про комісію по координації  дорожнього руху на території 

Дрогобицької міської територіальної громади. 

Доповідач: Р.Шагала- голова постійної комісії. 

Вирішили: дегувати А.Петруняка в комісію по координації  дорожнього руху 

на території Дрогобицької міської територіальної громади. 

 

23.Слухали: Про затвердження Програми соціально-економічного та 

культурного розвитку Дрогобицької міської територіальної громади на 2021 

рік. 

 Доповідач: Т.Бачинський- керівник відділу економіки. 

 

 



 

 

Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

24.Слухали: Звернення міському голові Я.Кучмі що до встановлення нового 

розміру кошторисної заробітної плати . 

  Доповідач: Р.Шагала- голова постійної комісії. 

Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді.    

 

25.Слухали: Обговорення що до  виявлення бажання комісії заслухати 

інформацію від В. Суди про роботу СМУ, фінансово-економічних показників 

господарської діяльності. 

Вирішили: Комісія висловила бажання ознайомитись з матеріально- 

технічним ставном СМУ з метою виявлення проблемних питань потужностей 

підприємства, та необхідності допомоги. До 20.03 подати звіт та провести 

ознайомлення з виробничими потужностями. 

 

 

 

    

Голова комісії                                                                 Р.Шагала 

 

Секретар комісії                                                             М.Тяжкун 
 

 

 
 

 

 
 


